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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sammanträdesdatum 
2025-06-19 

Kommunala pensionärsrådet  
 

   Utdragsbestyrkande 
    
    

 

 
 

§ 1 
 
Frågor från pensionärsorganisationerna 
 
 
Sammanfattning 
1. Belysningen i byn tänds olika tider, varför är det så? Belysningen styrs av olika 

tändpunkter på 70 platser, som påverkas av såväl klocka som ljus/skymningsrelä. Om 
någon plats återkommande tänds vid en felaktig tid bör man höra av sig för då kan det 
vara fel i inställningar av klockan. 

2. Elsparkcyklar och vanliga cyklar på torget. Det körs på gångbanor och överallt, vilket 
blir livsfarligt för gamla människor. Ansvaret ligger hos den som kör, det är förbjudet 
att köra på gångbanor och exempelvis torget. Ansvaret för att beivra detta ligger hos 
polisen, det finns en kommunikation med dem. Det finns även ett trygghetsråd 
tillsammans med polisen där kommun och polis koordinerar sina insatser. 

3. Trafikhinder på Jeans väg. Det finns önskemål om bulor, men handlar om raksträckan 
förbi Jeans damm, Lillarydsvägen. Tidigare har tung trafik varit ett hinder mot bulor, 
men den är omledd nu. Problemet finns på många gator, och det är dyrt att bygga ut 
hinder på alla ställen. Samtal förs om olika modeller av farthinder samt om dialog i 
Trygghetsrådet för att samverka med polisen. 

4. Svar på våra frågor? Protokoll läggs ut på hemsidan. 
5. Parkering i byn från två till fyra timmar. Förvaltningen har tittat på möjligheterna att 

har olika varianter av undantag och särskilda tillstånd. Med hänsyn till de höga 
kraven för att få handikapptillstånd är det tveksamt att dela ut extra tillstånd av andra 
skäl. Det är inte alltför långt avstånd att gå från parkeringen vid ICA, men frågan om 
tre timmars parkering kan fortsatt diskuteras. 

6. Information om Ybbåsen. Ybbåsen kommer att innehålla 30 boendeplatser, varav sex 
med möjlighet till parboende som isåfall innebär maximalt 36 personer. I bottenplanet 
blir det administrativa delar för såväl boendet som hemtjänsten. Östra skolan kommer 
att rustas upp och renoveras, så att personal kan evakueras dit under byggtiden på 
Ybbåsen, dit flyttas även Rydbogården. Ybbåsen är förhoppningsvis färdig sommaren 
2027. Ett antal bilder som beskriver det tänkta bygget visas. Träffpunkten väntas 
flytta till Bäckavägen 25 under byggnationen. 

7. Vad händer med Ugglehemmet? Det har varit ute till försäljning med intressenter som 
hört av sig. Frågan är under behandling och inget är klart, men en avsiktsförklaring 
håller på att tas fram. Campingen har lagts ut med ett avtal för denna och nästa 
säsong. 

8. Linus Åhlén informerar om att tekniska förvaltningen kan hjälpa till med viss 
rengöring vid boulebanan under sommarperioden, med hjälp av feriearbetare. 

 
Handlingar i ärendet 
- 
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§ 2 
 
Information från styrelse och nämnder 
 
 
Sammanfattning 

Ordföranden informerar om att en ny kommundirektör tillträder den 1 september, 
Marie Appelqvist. Under tiden är Henry Roos t.f. kommundirektör. Ekonomin i 
kommunen är ansträngd, prognosen är 14,6 mnkr sämre än budget. Socialnämnden 
ensam har en prognos på -14,4 mnkr. Kommunfullmäktige nästa vecka väntas besluta 
om ytterligare besparingar på 3 mnkr. Arbete med budget för kommande år pågår, 
och även där är situationen ansträngd. I stora drag råder politisk enighet om siffrorna i 
budgeten. En diskussion förs om förutsättningar och den sociala situationen i 
kommunen. 
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